
Zápis ze 45. Sletu spolku
Asociace lesních MŠ, z. s.

konaného dne 22. 10. 2021 v Ústí nad Labem

Přítomni. Pokud se na seznamu nenajdete, ozvěte se Martině (martina.dvorakova@lesnims.cz).

Broučci

Budka

HraLES

Hvězdy v lese

Jaata

Kosí hnízdo

Kuchyňka

Lesmír

Lesní klub Felbiánek

Letokruh

Lewandulka

LK Šiška

LMŠ Jurta

Lmš Kulíšek z.s

LMŠ Samorost

LMŠ Sýkorka

Lmš Venku

Mariánka

Modřínek

Stromík

V mechu a kapradí

1. Zahájení
Zasedání Sletu zahájila předsedkyně spolku T. Valkounová v 15:00. Představení
výkonného týmu.

2. Volba orgánů Členské schůze:
Konference zvolila tyto členy orgánů zasedání:
předsedající: Tereza Valkounová (Proti: 0, Zdrželo se: 0, Pro: 28)
zapisovatel/ka: Johana Passerin (Proti: 0, Zdrželo se: 0, Pro: 28)
Kontrola usnášeníschopnosti - bude ověřeno v čase hlasování.
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3. Schválení programu zasedání:
Navržený program:
1. Zahájení, představení týmu.
2. Volba orgánů zasedání.
3. Schválení programu zasedání
4. Legislativní okénko

4.1. Výdejna
4.2. Separační toalety

5. Členské příspěvky
6. Priority pro rok 2022
7. Mezinárodní den lesních MŠ 2022: Lesumění
8. Web s  legislativními překážkami - V lese jako doma
9. Síťování mužů
10. Rodičovský newsletter
11. Dotazy na facebookovém Fóru pro lesní MŠ
12. Registr skutečných majitelů
13. Pozvánky na akce a semináře
14. Ukončení zasedání
Program schválen bez dalších návrhů na jeho doplnění.  (Proti: 0, Zdrželo se: 0, Pro: 28)

4. Legislativa

Projekt je podpořen z programu ACTIVE CITIZENS FUND
(https://www.activecitizensfund.cz/), který je realizován v rámci Fondů EHP a Norska 2014 –
2021 a který v ČR spravuje Konsorcium, které tvoří Nadace OSF (https://osf.cz/), Výbor
dobré vůle – Nadace Olgy Havlové (https://www.vdv.cz/) a Skautský institut
(https://www.skautskyinstitut.cz/).

4.1. Výdejna
Shrnutí problému: Lesní MŠ jsou druhem předškolního vzdělávání a musí tedy ze zákona
poskytovat školní stravování. Parametry pro poskytovatele školního stravování však byly
nastaveny na podmínky v budovách MŠ a krajské hygienické stanice (KHS) neměly postup
pro LMŠ, a tak LMŠ mohly poskytovat pouze stravování a nesměly nijak vstupovat do
procesu stravování dětí, což způsobovalo dost problémů. ALMŠ vyjednala uvedení Výdejny
lesní MŠ do školského zákona i doprovodnou vyhlášku. KHS však nechve ani nyní, když
jsou předpisy doplněny, nové výdejny povolovat - požadují přípojku tekoucí vody. Více na
webu věnujícím se legislativním překážkám provozu lesních školek - www.vlesejakodoma.cz
(webové stránky projektu Advokační podpora předškolního vzdělávání v přírodě
financovaného z programu Active Citizens Fund, www.activecitizensfund.cz). Jedna LMŠ se
rozhodla jít do sporu (odvolání proti zamítavému stanovisku), ALMŠ jí poskytla podporu v
zájmu řešení precendentní situace. Ministerstvo zdravotnictví rozhodlo vrátit rozhodování
zpět ke KHS. Podmínky pro stravování se odvíjejí od rozsahu a možností LMŠ. Minimální
rozsah školního stravování je pouhý výdej jídla od cateringové firmy, v případě, že má LMŠ
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vhodné zázemí (např. zda je zavedena elektřina), je možné uvažovat i o přípravě svačin (tzv.
doplňkových jídel), nebo aspoň o jejich dotváření (mazání pomazánky na chleba atp.).
Řešením je časový rozvrh činností a jasná logistika skladování. Jak skladovat svačiny bez
lednice? (např. KHS Praha 8 schválila sklípek). Osoby zajišťující stravování musí mít
potravinářské průkazy, zástěry atd. V HACCP se řeší zdroj pitné vody, způsob dezinfekce
barelů, způsob napouštění pitné vody do barelů, mytí nádobí, je nutné plnit spotřební koš.
Ve většině lesních školek např. není možné umývat nádobí (pokud není přípojka vody a
elektřiny, je obtížné zajistit dostatečné množství teplé vody). Při mytí nádobí vzniká odpadní
voda, kterou není možné nechat vsakovat do země, je třeba mít kanalizaci, jímku, nebo
čističku. Mytí nádobí s dětmi není mytí nádobí, ale “pedagogická činnost” a nádobí se pak
musí umýt (obvykle v myčce). V precedentním případě nechceme mít definovaný počet litrů
potřebné vody. Za ALMŠ říkáme jasné NE požadavkům na přípojky vody. Snažíme se dostat
k postupu uplatnitelnému všude.

Výčet požadavků hygieny:
1. Prostorové podmínky a vybavení výdejny.
2. Rozsah poskytované činnosti – upřesnit sortiment pokrmů, které budou vydávány.
3. Časový rozvrh a způsob dovážení pokrmů a potravin.
4. Způsob zajištění dopoledních přesnídávek.
5. Způsob zajištění obědů.
6. Způsob zajištění odpoledních svačin.
7. Způsob zajištění nápojů.
8. Upřesnit, pokud není popsáno výše, jak bude zajištěno zachování teplotního řetězce
potravin a pokrmů.
9. Způsob a režim mytí stolního nádobí, provozního nádobí a transportního nádobí.
10. Způsobilost personálu k výkonu činností epidemiologicky závažných.
11. Zázemí pro personál zajišťující činnosti epidemiologicky závažné ve výdejně.
12. Množství pitné vody k zajištění veškeré činnosti výdejny stravy.
13. Způsob dovážení/donášení pitné vody.
14. Zdroj pitné vody.
15. Způsob a místo skladování pitné vody po jejím dovezení do výdejny.
16. Kde přesně se budou plnit nádoby pitnou vodou pro výdejnu.
17. Jaké nádoby na pitnou vodu jsou používány, jakým způsobem se nádoby čistí a
dezinfikují.
18. Jakým způsobem a v jaké četnosti je zajištěna sanitace koncových zařízení pitné vody v
rodinném domě.
19. Jak je zajištěna pitná voda (teplá voda) k mytí rukou personálu, pracovních ploch,
nástrojů ve výdejně.
Celou zprávu od KHS najdete v příloze zápisu ze Sletu.
Pro lesní kluby: v případě kontroly byste byli posuzování podle podobných parametrů.

4.2 Separační toalety
Shrnutí problému: Některé nové školky narazily při žádosti o zápis do rejstříku. Paní Zimová
ze Státního zdravotního ústavu napsala negativní posudek na používání kompostovacích
toalet (ani ne separačních, zaměňuje s kadibudkami), považuje odpad za kaly nebo
nebezpečný odpad. Pražská KHS se opírá o toto stanovisko a považuje kompostování
odpadu z toalet LMŠ za nežádoucí.



Kompostování v těch LMŠ, kde hygiena napadla proces, není možné kompostovat, ale
odpad se musí vyvážet odbornou firmou (kterou je velmi komplikované sehnat, tyto služby
jsou také finančně náročné).
ALMŠ jde cestou iniciace výzkumu, který dokáže, že kompostování, kdy surovina prochází
hygienizací (tj. zahřátí po dostatečnou dobu na dostatečnou teplotu), je bezpečné. To ale
potrvá pár let. Potřebujeme domluvit výzkumný projekt (předjednáno), nechat odborníky
odebírat vzorky a získat data. Postup hygienizace je popsán v `Infobalíčku. Hygienizace a
zrání kompostu v nepropustném kompostéru je pro všechny zúčastněné instituce klíčové.
Proto prosím, dbejte na správnost a důslednost svých postupů.
Dočasné řešení je nechávat surovinu v uzavíratelné nepropustné nádobě rok
předkompostovávat  a pak dát do kompostárny.

Dodavatel separačních toalet Biolan, který jsme díky předpokladu schválených postupů
doporučovali lesním školkám, bohužel nemá prohlášení o shodě. Ve Finsku, odkud firma
pochází, je produkt z kompostovacích toalet považován ze zákona za kompost. Zástupce
Biolanu přislíbil se sejít s hygienou a komunikuje s ALMŠ. ALMŠ žádala o vyjádření
firmy ohledně kompenzací za možné klamavé jednání. Zástupce firmy slíbil pomoc
školkám, které by se se zakoupenými toaletami dostaly do problémů - kontaktní osoba
bohdana.czernikova@meneodpadu.cz.
Upozorňujeme, že výrobci/dodavatelé separačních kompostovacích toalet nemohou
aktuálně zaručit, že budou tyto toalety moci být používány jako kompostovací (např.
zda materiál bude přijatý kompostárnou).

5. Členské příspěvky
V roce 2021 jsme zaznamenali velký nárůst členů (aktuálně 150), snad díky intenzivní
podpoře během pandemie, i díky dobrému jménu, PR a službám Asociace. Na udržení tak
vysokého počtu členů či pokračování tohoto trendu nelze spoléhat. Vycházíme z podobné
situace v roce 2014, kdy byly lesní školky ohroženy zákonem o dětských skupinách a
skokově narostl počet členů. Po odeznění rizika zase zájem opadl. Proto je provozní
rozpočet schválený Radou ALMŠ postaven na menší počet členů.
Optimální členský příspěvek (tzn. bez závislosti na dotacích) činí 12900 Kč. Díky grantu
Advokační podpora předškolního vzdělávání v přírodě, který momentálně ALMŠ má,
můžeme snížit příspěvky na 6900 Kč (5800 Kč pro certifikované). Grant máme do února
2024. Zároveň vytváříme rezervu na to, abychom v případě absence grantových příležitostí
nemuseli skokově zdražit.
Předpokládané příjmy dle předpokládaného počtu členů (s rezervou, kterou v rozpočtech
doporučujeme i Vám):

Předpokládaný počet členů (135) školka ČP celkem

základních 96 6 900 662 400

certifikovaných 39 5 800 226 200

135 888 600
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PROVOZNÍ ROZPOČET ALMŠ 2022 - NÁVRH SCHVÁLENÝ RADOU ALMŠ

VÝDAJE jedn.
počet
jedn.

úvazek
/ počet
jedn.

sazba
za
jedn.

celkem
celkem vč.
odvodů
(SP,ZP)

Po
započítán
í jisté
grantové
podpory

Předsedkyně ALMŠ měsíc 12 0,5 43 500 262 000 0 0

Výkonná ředitelka měsíc 12 0,5 43 500 261 000 349 740 279 792

Péče o členy měsíc 12 0,5 38 333 229 995 308 193 246 555

Legislativní expertka měsíc 12 0,6 40 000 288 000 386 920 0

Fundraiser (grant. servis
+ základní odměna) měsíc 12 1 1 770 21 240 21 240 21 240

Grafické práce měsíc 12 1 2 000 24 000 24 000 24 000

PR, newsletter, grafické
práce měsíc 12 1 15 000 180 000 180 000 60 000

Vedení Skupiny pro
kvalitu

měsíc/
osoby 12 2 1 500 36 000 36 000 36 000

Web/interní databáze
členů + webeditace měsíc 12 1 5 400 64 800 64 800 43 200

Legislativa - analýzy měsíc 12 1 5 000 60 000 60 000 15 000

Provoz kanceláře, jiné (+) měsíc 12 1 5 000 60 000 60 000 40 000

Organizace Sletů slet 3 1 4 000 12 000 12 000 12 000

Den lesních MŠ x 1 1 50 000 50 000 50 000 50 000

Účetnictví měsíc 12 1 6 000 72 000 72 000 54 000

Navýšení mezd/ odměn
inflaci (++) 58 000 58 000

CELKEM 1 682 893 939 787

Celkem na člena (při 135 členech) 12 945 6 961

++) Navýšení mezd a odměn bude realizováno pouze v případě dostatečného počtu členů
resp. vyrovnání předpokládaného schodku.
+) Položka "Provoz kanceláře, jiné" zahrnuje: nájem, energie, kancelářské potřeby, členské
příspěvky (SKAV, Mrkvička), péči o tým - vzdělávání, teambuilding (část, kterou není možné
hradit z grantu).



Sourozenecká sleva pro školky s více subjekty - LMŠ i LK
Víme o školkách, které využívají služby ALMŠ (i na seminářích Školy lesem) pro více
subjektů (typicky LMŠ a LK) a platí jeden členský příspěvek. Předpokládali jsme, že počet
členských subjektů provozující oba typy lesní školky zjistíme z Mapování potřeb
(https://www.lesnims.cz/clenska-sekce.html#mapovani), ukázal se však opak. Dále to lze
usoudit z toho, že pro krátkou konzultaci volá jedna osoba a pokaždé se ptá na jinou formu -
jednou na klub, jindy na LMŠ. Na webových stránkách školky se také ukáže informace, že
provozují dva subjekty (nejedná se tedy jen o nějakou drobnou doplňkovou službu rodičům).
Neplánujeme žádné kontrolní razie:) Prosíme o solidaritu a přicházíme s novým návrhem:
Navrhujeme “sourozeneckou slevu”: dva subjekty (např. lesní klub + lesní MŠ nebo lesní
klub s více pobočkami na různých místech) –> platí 1,5 členského příspěvku a čerpají
výhody pro obě školky/subjekty - např. členská sleva na účast na seminářích obou subjektů,
dva profily na webu, více krátkých konzultací. K takovému nastavení bude náležet stále
jedno hlasovací právo (u certifikovaných školek), certifikovat však bude možné jak LK tak
LMŠ.

Výše členských příspěvků pro rok 2022
Je třeba si připomenout, co vám členství přináší: výhody členství
(https://www.lesnims.cz/stahnout-soubor?id=4743) pro rok 2021? V dalším roce určitě
neubydou, spíš naopak.

Hlasování o schválení rozpětí členských příspěvků od 6900 Kč (resp. 5800 Kč pro
certifikované lesní školky) do 12900 Kč.
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Pro účely hlasování je nutné ověřit usnášeníschopnost. K hlasování je dle Stanov ALMŠ
třeba přítomnost 1/4 členů s hlasovacím právem.
Na Sletu je přítomno 11 školek s hlasovacím právem z celkového počtu 39 certifikovaných
LK/LMŠ. Členská schůze je usnášeníschopná.

Hlasování:
Členská schůze ne/souhlasí s členskými příspěvky pro rok 2022 ve výši 5800 Kč /6900
Kč – 12 900 Kč. 5800 Kč je minimální hranice pro certifikované členy, 6900 Kč pro základní
členy.
Pro: 10. Proti: 0. Zdržel se: 1. Rozpětí členských příspěvků bylo schváleno.

Hlasování:
Členská schůze ne/souhlasí se splatností členských příspěvků 2022 28. 2. 2022.
Pro: 10. Proti: 0. Zdržel se: 1. Výše členských příspěvků byla schválena.

S tímto souvisí změna poskytování Informačního servisu (IS)
(https://www.lesnims.cz/asociace-lms/poskytovane-sluzby.html#Infoservis). Dosud měli
zájemci o Informační servis stejné výhody jako členové. Některé výhody necháváme pouze
členům a předplatitelům IS je již nenabízíme. Omezíme možnost IS na 2 měsíce, pak bude
možné pouze členství, nikoliv prodloužení IS.

Společné věci pomůže oslovování sousedních nečlenských školek, aby se staly členy, stále
je co řešit a stále bude co řešit. Spojenectví nás chrání, nejsme ve svých starostech sami.
Zároveň víme, že mezi asociacemi ve vzdělávání je vzhledem k rozsahu poskytovaných
služeb členský příspěvek relativně nízký. Členskými příspěvky podporujete existenci
odborníků, kteří péči o vás zajišťují.

6. Priority pro rok 2022

Členové píšou na lístečky priority pro rok - čím by se měla ALMŠ zabývat
- 1. vůči veřejnosti, vůči úředníkům a vládě, vzdělávací politika, RVP…
- 2. vůči svým členům

Výsledky strategického plánování zde - Přípravy ALMŠ na rok 2022.
(https://www.lesnims.cz/aktuality-na-uvodni-strance/pripravy-na-rok-2022.html).

7. Den lesních MŠ 3. 5. 2022 - Les umění

Cílem mezinárodního dne lesních MŠ je vytváření pozitivního PR lesním školkám.
Pracujeme s předsudky typu: “divoké děti z lesních školek neumí držet tužku ani knihu”.
Chceme ukázat kulturu z lesních školek.
Inspirace přírodní pedagogikou, estetika hraje významnou roli.
Rozvoj vzdělávacích příležitostí předškoláků.
Nápady od členů a ALMŠ:
LandArt
Zvukohry, dendrofony - zvukové nástroje, které děti vyřežou, nebo houpačky, které se
vyvěsí v lese, kde dělají radost dalším.
Závěsy, provrtané klacky s ulitama, “jak dostat přírodu do lesa”
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Klára Krchňavá (LK Stromík a LMŠ Mariánka) pořádá landartové symposium kolem
brněnské školky: vystavovat budou umělci, co zůstávají v prostoru na 2-3 roky, i krátkodobá
díla, co zaniknou.
Zadat téma nebo práci s materiálem, co je na místě?
Divadlo, děti hrají nebo dospělí hrají jim.
Význam divadla, pohádek pro pedagogiku.
“Divadlo každý den.”
Cílem není, aby děti hrály divadlo rodičům.
Jsou-li dospělí přítomni přípravě slavnosti dětmi, jejich landartové příspěvky dokážou oslnit.
Divadlo se dá hrát i v lese, když jsou kamenná divadla zavřená. Minimalisticky, i když je
zima, s interakcí dětí.
Pohádková rezervace v Černém Pošumaví - stanoviště v pohádkovém lese, posouvání se v
příběhu po stanovištích.
“V lese jako v pohádce.”
Nejen rozvíjení hrubé motoriky, nelítají jen v lese, nejde jen o environmentální hledisko, ale
kultura hraje významnou roli. V celostním rozvoji jsou děti z lesních školek rozvíjeny
výborně.

8. WEB: V lese jako doma
Projektová náležitost projektu Advokační podpora předškolního vzdělávání v přírodě
(financovaná z programu Active Citizens Fund), kterou využíváme k prezentování dobré
praxe. Máte-li schválenou výdejnu či jinou zapeklitost, budeme rádi za sdílení. Ideálně s
pěknou fotodokumentací. Stravování a stavby (např. toalety).

Projekt je podpořen z programu ACTIVE CITIZENS FUND
(https://www.activecitizensfund.cz/), který je realizován v rámci Fondů EHP a Norska 2014 –
2021 a který v ČR spravuje Konsorcium, které tvoří Nadace OSF (https://osf.cz/), Výbor
dobré vůle – Nadace Olgy Havlové (https://www.vdv.cz/) a Skautský institut
(https://www.skautskyinstitut.cz/).

9. Muži v předškolním vzdělávání
Jeden víkend byla na dvou místech - na akcích Školy lesem - vyřčena potřeba sdílení s
kolegy průvodci (pedagogy i chůviči v PV).
Dva brněnští průvodci iniciovali tyto potřeby a představy o mužské skupině:
Od aktuálních pracovních “témat” a potřeb přes profesní i osobní zkušenosti až ke vzájemné
inspiraci. Od sebevzdělávání přes zábavu a odreagování až po nová přátelství.
Po nalezení vhodné periodicity setkávání a prozkoumání/prohloubení klíčových témat je
naším střednědobým cílem srozumitelně definovat a komunikovat roli muže v PV, s důrazem
na principy ALMŠ.
Když matkou
je příroda,
čím je otec?
Další informace budeme publikovat v newsletteru.

https://www.activecitizensfund.cz/
https://osf.cz/
https://www.vdv.cz/
https://www.vdv.cz/
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https://www.skautskyinstitut.cz/


10. Rodičovský newsletter
Je odkazem v newsletteru Lesní zprávy. Tvoříme ho, je s ním práce, rodiče jsou důležitou
cílovou skupinou, kterou chceme oslovovat. Jak se ALMŠ má dostat blíž k rodičům. Je to
správný způsob?
Názory členů:
Rodiče mají hodně informací ze všech stran, jsou zahlceni, nechtějí otvírat další zprávy.
Pouze rodič, který zná provoz školky, dokáže rozpoznat, k čemu je ALMŠ.
Obrovská masa rodičů, jejichž děti prošly lesními školkami. Ty by mohly mít potenciál,
podcasty apod.
Podcasty: Učíme se, zdravě, venku, spolu.
Složité klikání --- zjednodušíme postup proklikání k newsletteru, bude rovnou ke stažení.

11. Facebookové dotazy
Na Fóru pro lesní MŠ se občas objevují dotazy, na které není jednoduché nebo ani možné
odpovědět stručně. Někdy se na ně objeví i chybné nebo zavádějící odpovědi. Čím více
odpovědí je na FB přídpěvku, tím více se příspěvek zobrazuje více lidem. ALMŠ může proto
zakazovat komentáře na FB fóru. Někteří členové navrhují mazání takových příspěvků.

12. Registr skutečných majitelů
Připomínáme, že soukromé ŠPO (lesní MŠ) musí být zapsány v registru skutečných
majitelů, od 12. října je zápis technicky možný. Nutné se zapsat do 1. prosince 2021.

13. Semináře, Kalendář akcí (https://www.lesnims.cz/kalendar.html)
Naučí se děti venku vše potřebné - webinář se Šárkou Nekudovou: Jsou děti z lesních
školek připravené na školu. Proč odcházejí rodiče. Jak udržet pedagoga. Stále se opakující
témata. Webinář bude o komunikaci s rodiči - jak sdělit, že se děti naučí vše potřebné.
Prakticky a jednoduše. Žádné diagnostiky, PPP, nijak do hloubky. Dle potřeb účastníků.

Fundraising, crowfunding - online kampaně. Petr Machálek expert v neziskovém sektoru.

Volná hra. Johana Passerin a Johan Ahlbom. Co je to volná hra. Jak funguje, jaké má
podmínky, aby měla své benefity?

HACCP - Pro absolventy kurzu hygienického minima.

Exkurze do Berlína - Účastníci exkurze přítomní na Sletu chválili konání exkurze v zimě.
Byly tehdy ve dvou školkách, kam děti dojíždějí autobusem, do jedné vlastním, do jedné
MHD. Zima je skvělá na spoustu aktivit, třeba přijímání nových průvodců.
Exkurzí do berlínských školek se účastní vždy skupina po 5 lidech s tlumočníkem. V lednu
2022 se chystá exkurze do 3 školek - každé dopoledne do oběda jedna LMŠ. Odpoledne
jsou vhodná na kulturní a další zajímavosti v Berlíně, večery sdílecí. Nejen pro nové
průvodce je skvělé vidět škálu možností. Tmelící akce. Doufáme, že se vejdeme do 6900
Kč, nejsou ale jisté ceny ubytování ani jízdného. Rezervace na zuzana.knap@lesnims.cz.

Práce se dřevem - Pětidílný kurz v Praze, od března 2022. Vždy víkend, kde se představí
základní i pokročilé techniky práce se dřevem a využívání běžně dostupných nástrojů a
materiálů. Součástí kurzu je školení první pomoci a přínosného rizika v práci s ostrými

https://www.lesnims.cz/kalendar.html
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nástroji, jasné podmínky a pravidla pro bezpečnou práci s dětmi. Bude se konat pouze v
případě úspěšného získání grantu SFŽP, přihlášky do 31. 1. 2022. Rezervace informací o
úspěšnosti kurzu zde (shorturl.at/izPY9).

PROSÍME, PŘIHLAŠUJTE SE NA SEMINÁŘE VČAS, ŠETŘÍTE TÍM NÁŠ ČAS
PŘÍPRAV A NEJISTOTU, ZDA SEMINÁŘE USKUTEČNIT, ČI ZRUŠIT.

NESDÍLEJTE INFORMACE Z ČLENSKÉ SEKCE A ZÁPISY ZE SLETŮ MIMO
ČLENSKOU  ZÓNU. CHRAŇME SE NAVZÁJEM, POSILUJME TO, CO JE DOBRÉ.

14. Ukončení zasedání
Předsedající poděkoval/a všem zúčastněným a ukončil/a zasedání Sletu v 18.00 hod.

Dne 22. 10. 2021

.......................................... ..........................................
Tereza Valkounová Johana Passerin

předsedající zapisovatel/ka

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdjK_MBmh8iEhcsSggbHg3b9Q4v-Pq-L7Cs_iZ9f9bgglBRfA/viewform

